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Verslag BO 21/12/2021 om 09u00 

Microsoft Teams 
 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Erwin 
Wuestenberg, Roland Coors; Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze digitale vergadering.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 16/11/2021 
Het verslag werd goedgekeurd.  
 

3. Financieel: 

• Financiële performantie: 
De financiële situatie oktober werd doorgestuurd. 
Drukwerken en opbrengsten van manifestaties stegen. 
 

• Afrekening 2021 Vayamundo – Intersoc  

• Contract Vayamundo 2022: het nieuwe verbeterde contract werd ondertekend. 

• Aktie libelle + stock: deze actie was geen groot succes, er is dus nog een stock van 
Dopperflessen. Daarnaast hebben we nog  paraplu’s. Voorstel is om deze aan te 
bieden voor de webshop. 
BO gaat hiermee akkoord.  

• Outdoorjackets: We hadden nog een tegoed. 2022 volledig zal alles afbetaald zijn.  

• Prijssetting L.E. actie: er was een voorstel om de gadgets goedkoop aan te bieden op 
de webshop.  

• Cashless betalen: 
- Kadees Aalst stoppen 
- Lommel gaf in juni reeds mee dat ze niet mee in traject stappen 
- Langdorp, ontving via Easypayments een mailing van Elavon. Op enkele zaken is 

alles zo goed als rond. Toch overweegt Langdorp niet verder te gaan in het 
traject.  

- Pompoenstappers; nog niet alles is in orde  
- T Wandelvoetje, nog niet alles in orde  
- Lachende Klomp: alles in orde  
- WSV Schelle: alles in orde  
- Witloofstappers: ook alles in orde  
- Roel stuurt nog eens een mail naar Easypayments voor een stand van zaken.  
- Op 13/01 is er een infovergadering voor de clubs.  
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• Prijzen pubs Wama 2022: Besproken in de redactieraad, voorstel om deze hetzelfde te 
houden in 2022. Het BO gaat hiermee akkoord.  

• Subsidies e-learning: we zullen subsidies ontvangen voor het digitaliseren van onze 
opleidingen. Annelies volgt dit dossier verder op. 

• Betalingen 10daagse van de Veerkracht: De clubs moeten zelf een factuur opmaken.  

• Digitale infosessies rond de nieuwe verzekering zouden een meerwaarde zijn. We 
zullen navraag doen bij Callant. 
 

4. Wandelclubs 

• Bloesemwalk versus WSVL: geen specifiek nieuws, er zal met een buitenlocatie 

gewerkt worden. De website is in ontwikkeling en zal eerstdaags gelanceerd worden.   

• KWB Schriek en logo WSVL: Hij nam het logo van Sport Vlaanderen op ipv ons logo. 

Dit is al de zoveelste keer dat KWB Schriek hier besproken wordt. We zullen dit 

nauwlettend in de gaten houden en de gepaste maatregelen nemen.  

• reddingsactie Wandelend Paard: Patrick De Croix volgt dit op.  

• Durmestappers: Er is een factuur gestuurd op 05/11, reeds voldaan. 

• De Bosstappers Jabbeke, vanaf 2023 beschikken ze over de 5 vrije datums. 

• Den Doortrek: er is contact genomen, ze blijven nog aangesloten. S-Sport Brugge: 

werden op de hoogte gebracht dat ze een boete zullen krijgen en een ledenafdracht 

moeten betalen als ze nu ontslag nemen.  

5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: / 
▪ Kwaliteit:  

Er wordt gewerkt aan een sjabloon om inschrijfkaarten te drukken. Dit 
moet eerst nog getest worden binnen de werkgroep kwaliteit  
De afstandstabel wordt ook afgewerkt en wordt daarna 
gecommuniceerd.  
Opnemen in een clubinfo, de boetes nogmaals communiceren. Team 
kwaliteit levert een tekst aan.  
Federatieteam kwaliteit verzamelt de klachten en stelt een standaard 
mail op.   
Is er budget voor nieuwe borden “inschrijving”? Deze zijn al in omloop? 
Hoeveel clubs gebruiken deze nog niet? Wordt verder opgevolgd.  

▪ Evenementen: 
De nieuwjaarsvieringen werden besproken. 
Er was een plaats bezoek aan het Bauhaus voor de Meet&Greet, de 
ruimtes zijn meer dan groot genoeg. Er worden nog afspraken gemaakt 
met de drankleverancier.  
Er wordt gewerkt aan een draaiboek voor de nieuwjaarsvieringen.  

▪ Promotie: 30/11 overleg 
Aanbeveling geen flyerstafels meer. Team promotie werkt een tekst uit 
voor opname in de clubinfo. E-magazine werd besproken, maar er is nog 
niets concreet.  
Facebook, een opleiding beginners en gevorderde zou een meerwaarde 
zijn.  
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▪ Kalender: / 

• Tijdelijk bepijlde tochten: 
Meerdere clubs dringen aan om tijdelijke parcours te organiseren.  
We blijven voorrang geven aan tochten die doorgaan.  
Deze tijdelijke regelgeving wordt aangehouden tot 15/02. 
Voor tochten die doorgaan met inschrijvingen zal er geen taxatie afgedragen moeten 
worden vanaf 01/01 tot 15/02. Moest blijken dat een verlenging noodzakelijk is 
zullen we dit tijdig communiceren.  

 

• Flanders Trails: er zal een persconferentie zijn op de Meerdaal Nature Trail. Er was 
een voorstel om 1500 pijlen aan te maken. BO gaat hiermee akkoord.  
Walk to Gether heeft ook interesse om een Trail te organiseren.  

• Start to Walk Lier: De deelnemers waren zeer tevreden over de organisatie en de 
initiator maar ze hadden nog geen kennis van WSVL of onze tochten. De deelnemers 
gaan samen verder wandelen. De stad Lier zag de organisatie van een 2de Start To 
Walk wel zitten.   

• Week van de Veerkracht 2022: Dit organiseren we zelf in Houffalize, hier is geen 
binding met TeGek. Het team werd samengesteld.  Gaat door van 09 tot 13/10/2022 

• Regi Actie: er komt een familiedag op 10/09/2022, in Opoeteren.  
 

6. Ingebrachte punten 

• Evaluatieverslag directeur: iedereen bekwam het verslag via mail. Het BO keurt dit 
verslag goed.  

• Evaluatiegesprekken personeel: we maken hier nog verslagen van en we koppelen 
nog terug met het personeel.  

• RB Antwerpen en diverse opvolgingen door overlijden Johan: Alles werd in orde 
gebracht in het clubportaal. Verslag wordt nog aangeleverd.  

• Eerste voorstellen werkgroep ‘Structuren/Losse eindjes’ 
Iedereen ontving uitgeschreven voorstellen. Voor goed bestuur was er een afspraak 
met Koen Termont van Sport Vlaanderen. Als we met uitgeschreven profielen werken 
worden deze goedgekeurd op de AV. Dit kunnen per termijn andere functies zijn. 
Daarnaast werd de selectiecommissie afgetoetst.  
 
Concrete voorstel: 

- in 2023 stellen we 2 ‘zitjes’ open voor bestuurders die verkozen 

worden op basis van een profiel dat uitgaat van een professioneel 

curriculum. Hiervoor komen alle leden van Wandelsport Vlaanderen 

vzw in aanmerking. Iedereen mag zijn kandidatuur indienen voor 

deze 2 ‘zitjes’, federatieleden incluis. 

- deze 2 zitjes worden in 2023 voorbehouden voor een financieel 

expert en een marketeer 

- de financiële expert is niet per definitie de penningmeester van de 

federatie 

- voor deze 2 zitjes van experten wordt een selectiecommissie 

opgericht. Deze bestaat uit de 5 voorzitters van de Regiobesturen 

enerzijds en de voorzitter, de secretaris en de directeur van WSVL 
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anderzijds. Deze controleren eerst de kandidaturen op het gevraagde 

profiel en kunnen ook een eerste ‘weging’ maken. De geselecteerde 

kandidaten worden ter stemming voorgelegd aan de Algemene 

Vergadering. De selectiecommissie mag een voorkeur uitspreken 

- de selectiecommissie houdt bij haar beoordeling van de profielen ook 

het genderonevenwicht tegen het licht. Dit criterium is geen 

verplichting, wel een aanbeveling  

- deze experten hebben eveneens een mandaat van 4 jaar 

- omdat er nog 8 bestuurders in 2023 een mandaat hebben van 2 jaar 

en er gekozen wordt voor 2 experten, betekent dit dat er in 2023 

slechts 1 zitje vacant is om te worden verkozen volgens de 

traditionele weg. Dit is geen gegarandeerde vertegenwoordiger 

- voor alle types van experten worden profielen opgesteld die voorafgaandelijk 

gestemd moeten worden op de AV. Voor de stemming hiervan wordt gemikt op de AV van 1 

oktober 2022 

 

Bovenstaand verkiezingsprincipe werd goedgekeurd door het BO.  

Een profiel van financieel adviseur werd toegelicht. Na een aanpassing werd het profiel 

goedgekeurd.  

 

• Voorstel om in de statuten een citaat op te nemen zodat een noodzakelijke 
continuïteit binnen het BO kan gewaarborgd worden. We zien nu dat er een 
verhouding 3/8 is. Dit moet rechtgetrokken worden. Het BO gaat hiermee akkoord. 
Moet meegenomen worden naar de AV.  

Goedgekeurd voorstel: 

- een aanpassing van artikel 16.1 binnen de statuten voor. Dat artikel 

luidt als volgt: De bestuurders worden bij gewone meerderheid van 

stemmen door de AV benoemd voor een termijn van 4 jaar. Dit 

mandaat is hernieuwbaar zolang de aaneensluitende duur …  

- de aanpassing moet niet enkel gezien worden in een verkorting van 

een mandaat van 4 naar 2 jaar maar soms kan een verlenging van 2 

naar 4 jaar ook voor een oplossing zorgen. Daarom willen we de 

uitbreiding van het artikel 16.1 breed en algemeen maken zodat er 

niet steeds een AV nodig is om dit artikel te herschrijven 

- Het artikel 16.1 zou dus als volgt aangepast worden: De bestuurders 

worden bij gewone meerderheid van stemmen door de AV benoemd 

voor een termijn van 4 jaar. Indien het Bestuursorgaan ervaart dat er 

een onevenwicht dreigt binnen de beschikbare mandaten en de 

continuïteit onder druk staat, kan het Bestuursorgaan aan de 

Algemene Vergadering de goedkeuring vragen om de termijn van 

bepaalde mandaten aan te passen. Deze aanpassing van mandaten 

moet in de Algemene Vergadering gestemd worden die de Algemene 
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Vergadering van de verkiezingen voorafgaat zodat de duur van de 

mandaten bekend is op het moment van de oproep voor kandidaten. 

Een mandaat kan nooit langer zijn dan 4 jaar. De mandaten zijn 

hernieuwbaar zolang de aaneensluitende duur …  

 

 

• Invulling federatieteams:  
Voorstel: Bij de verkiezingen van de federatieteamleden gaan we uit van één team per 

federatieteamlid. Wanneer een bepaald Regioteam door omstandigheden terugvalt op 

één vertegenwoordiger, dan pas kan een federatieteamlid zich kandidaat stellen voor een 

tweede team. Indien er voor die vacante plaats meerdere kandidaten zijn, dan 

organiseert het Regiobestuur hiervoor een verkiezing. Alle Regioteams tellen bij voorkeur 

op zijn minst 2 teamleden. Bij het Regioteam Kalender is dat een vereiste. Om aan deze 

voorwaarden te voldoen, is het toegelaten dat een federatieteamlid zetelt in 3 

Regioteams 

 

Vervolgens zouden we een onderscheid maken tussen de diverse Federatieteams. De 

Federatieteams Clubondersteuning, Evenementen en Kalender zijn voornamelijk teams 

die veldwerk verrichten en waarbij interne kennis van Wandelsport Vlaanderen en de 

clubwerking onontbeerlijk is.  

Teveel personen in een vergadering werken echter eerder verlammend. Daarom zouden 

we voorstellen dat beide teams vanaf de volgende verkiezingen voor federatieteamleden 

slechts uit 3 personen per regio zouden bestaan. Dat betekent nog steeds 15 

vertegenwoordigers binnen het Federatieteam aangevuld met een personeelslid, 

eventueel nog een supplementaire BO’er en een 2-tal experten. Dat betekent tevens dat 

de Regiobesturen nog slechts uit 16 personen zouden bestaan. Behalve West-Vlaanderen 

moet geen enkele regio hier mandaten inleveren. Sommige moeten zelf nog serieus 

aangroeien. Dat betekent ook dat de AV nog maximaal uit 80 personen zou bestaan wat 

nog steeds aan de hoge kant is. 

Het BO gaat akkoord met deze aanpassingen.  

 
 

• Wandelgroepen: het ontslag kan op elk moment maar kan pas als aan alle financiële 
verplichtingen voldaan is.  
 

• Sabbatjaar: de club moet tegen 1 maart van het sabbatjaar een beslissing hebben 
genomen dat ze het volgende jaar opnieuw organiseren en die beslissing ook kenbaar  
hebben gemaakt bij de bevoegde kalenderverantwoordelijken van WSVL. Indien er 
op 1 maart van het eigenlijke sabbatjaar geen uitsluitsel is gegeven over het verder 
voortbestaan van de club en de organisatie van de tochten, dan komen de 
beschermde data vrij en worden ze als vrije data opgenomen in de onlinekalender 
die halfweg mei naar alle andere clubs wordt opengesteld. Clubs die in een 
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sabbatjaar zitten en tegen 1 maart van het sabbatjaar aangeven om het volgende jaar 
opnieuw te organiseren en ook tochten ingeven in de onlinekalender, kunnen na de 
sluitingsperiode van de onlinekalender als club geen ontslag meer indienen tenzij ze 
de boete betalen voor elke tocht die ze in de onlinekalender ingaven. 
 
 

• Digitale lidkaart: dit is een piste die we in de toekomst moeten bewandelen. worden 
of men nog een lidkaart wenst. We moeten hier tijdig werk van maken want dit vergt 
veel denkwerk, technisch, … maar ook hoeveel lidkaarten moeten we drukken, … 

• Ontwikkeling App: er zijn gesprekken gevoerd met Phpro en Appwise Phpro maakt de 
belofte om een financiële tegemoetkoming te doen bij de ontwikkeling van een app.  

• De voorzitter richt nog een bedankwoordje naar Willy voor de aflopen 2 jaar. Willy 
bedankt op zijn beurt alle bestuurders voor de goede samenwerking de afgelopen 
jaren.  

 
 

 
 

 


